
 

 

Številka: 013-1/2023-3; 013-2/2023-7 

Datum: 28. 9. 2023 

ZAPISNIK 

skupne seje članov Sveta staršev in članov Sveta šole Osnovne šole 

Mislinja, 

ki je bila 28. 9. 2023, ob 17.30 v glasbeni učilnici OŠ Mislinja 

 

PRISOTNI:  

 lista prisotnosti članov sveta staršev; priloga  

 lista prisotnosti sveta šole; priloga 

ODSOTNI - opravičeno:  

 Člani sveta staršev: Maja Krajcer, Barbara Čevnik, Franja Konečnik, Luka Pavlič  

 Člani sveta šole: Slavko Kotnik, Urška Jeromel, Klavdija Križovnik, Luka Pavlič 

PRISOTNI - vabljeni: 

Vesna KREBL, pomočnica ravnateljice 

 

P r e d l a g a n    j e    n a s l e d n j i  

 DNEVNI RED sveta staršev in sveta šole: 

1. Konstituiranje Sveta staršev Osnovne šole Mislinja (predstavitev 

predstavnikov staršev po razredih) 

2. Predstavitev Letnega pedagoškega  poročila za šolsko leto 

2022/2023 

3. Predstavitev Letnega delovnega načrta šole za šolsko leto 2023/2024 

4. Razno 

 

Nadaljevanje seje Sveta šole Osnovne šole Mislinja: 

1. Potrditev Letnega pedagoškega  poročila za šolsko leto 2022/2023 

2. Potrditev Letnega delovnega načrta šole OŠ Mislinja za šolsko leto 

2023/2024 



 

 

3. Predstavitev in potrditev Samoevalvacijskega poročila za šolsko leto 

2023/2024 

4. Razno 

 

SVET STARŠEV OŠ MISLINJA  IN SVET ŠOLE OŠ MISLINJA  

 

Na prvi skupni seji Sveta staršev in Sveta šole OŠ Mislinja v šolskem letu 2023/2024 je 

uvodoma člane lepo pozdravila ravnateljica Osnovne šole Mislinja mag. Natalija Aber 

Jordan.  

Povedala je, da bo današnjo skupno sejo najprej vodila Jovita Pogorevc Merčnik, 

pomočnica predsednika sveta staršev. Luka Pavlič, predsednik sveta staršev, je svojo 

odsotnost opravičil. Po končanem dnevnem redu sveta staršev in sveta šole, bodo sejo 

zapustili člani sveta staršev in s sejo sveta šole nadaljevali predstavniki le-tega. Sejo sveta 

šole bo vodil predsednik Viktor Robnik.  

 

Ravnateljica je predala besedo pomočnici predsednika sveta staršev Joviti Pogorevc 

Merčnik.  

 

Jovita Pogorevc Merčnik se je zahvalila za besedo ter predstavila dnevni red skupne seje 

sveta staršev in sveta šole. 

 

Pripomb na dnevni red skupne seje sveta staršev in sveta šole ni bilo, zato je bil soglasno 

sprejet  

SKLEP 1: Svet staršev in Svet šole OŠ Mislinja soglasno potrdi dnevni red 

skupne seje Sveta staršev in Sveta šole OŠ Mislinja. 

Sprejeto svet staršev z 12; 12 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

Sprejeto svet šole s 7; 7 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 

 



 

 

K 1/ 

Pomočnica predsednika sveta staršev je prešla k prvi točki dnevnega reda, konstituiranje 

Sveta staršev  Osnovne šole Mislinja. Predstavila je predstavnike staršev po razredih. 

Povedala je, da so nekateri člani bili v svetu že v lanskem šolskem letu, nekaj pa je na 

novo izvoljenih predstavnikov.   

MATIČNA ŠOLA MISLINJA  

   

Razred IZVOLJENI KANDIDAT 

1.A BRITOVŠEK NIKA 

1.B GROS INES 

2.A POGOREVC DEJAN 

2.B HOSNAR MATEJA 

3.A POGOREVC PRIMOŽ 

3.B KOLETNIK NINA 

4.A TOVŠAK MELITA 

4.B GRUŠOVNIK NIVES 

5.A KRAJCER MAJA 

5.B PROSENJAK KLAVDIJA 

6.A ŠTRASER EVA 

6.B MRAK PETER 



 

 

7.A ČEVNIK BARBARA 

7.B ZAVERŠNIK MATEJA 

8.A ČODERL MARKO 

8.B PODLIPNIK ANDREJA 

9.A POBERŽNIK KARMEN 

9.B POGOREVC MERČNIK JOVITA 

 
 

PODRUŽNIČNA ŠOLA DOLIČ   

Razred IZVOLJENI KANDIDAT 

1.D, 2.D HROVAT ANA 

3.D KONEČNIK FRANJA 

4., 5.D PAVLIČ LUKA 

 
 

 

Nadaljnje razprave ni bilo, zato je bil soglasno sprejet  

SKLEP 2: Za šolsko leto 2023/2024 se je konstituiral  Svet staršev OŠ 

Mislinja.  

Sprejeto svet staršev z 12; 12 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 

 

 

 



 

 

K 2/ 

Jovita Pogorevc Merčnik je k besedi povabila pomočnico ravnateljice Vesno Krebl. 

Povedala je, da bo drugo in tretjo točko dnevnega reda skupne seje predstavila Vesna 

Krebl. 

Vesna Krebl se je zahvalila za besedo in v uvodu spomnila člane sveta staršev in sveta 

šole, da so jih lani na prvi skupni seji na mizi   čakali svinčniki s pripetimi metuljčki.  

S svinčnikom so si lahko zapisali lepe misli, lahko tudi slabe. Z radirko na svinčniku pa so 

slabe stvari zbrisali, da so ostale so samo lepe. Pripet metuljček je ponazarjal čas za 

spremembe. 

Letos je članom sveta staršev in šole iz pletene košarice ponudila zvite papirnate rolice, 

na kateri je bilo zapisano sporočilo – misel učenca. 

Ena izmed misli: 

“Nihče ni popoln, zato imajo svinčniki radirko.” 

 

Pomočnica ravnateljice je nato prešla k predstavitvi Pedagoškega poročila za šolsko leto 

2022/2023. 

Predstavila je: 

 Analizo pedagoških poročil za šolsko leto 2022/2023 

✓ Opravljeno pedagoško delo v razredu 

✓ Delo z oddelčno skupnostjo in sodelovanje s starši 

✓ Analizo prednostnih področij 

✓ Podaljšano bivanje in jutranje varstvo učencev 

✓ Šolsko skupnost in otroški parlament 

✓ Interesne dejavnosti 

✓ Šolsko svetovalna služba 

✓ Dodatno strokovno ter individualno in skupinsko pomoč 

✓ Kulturne dejavnosti 

✓ Športne dejavnosti 

 Učni uspeh 



 

 

 Nacionalno preverjanje znanja 

 Realizacijo pedagoških ur 

 Tekmovanja, projekte, natečaje 

 Dodatni program 

 Drugo 

✓ Pedagoško in delovno prakso 

✓ Učitelje in druge strokovne delavce 

✓ Knjižnico in učbeniški sklad 

✓ Delo sveta šole in sveta staršev 

✓ Poročilo podružnice. 

 

Pomočnica ravnateljice je na koncu povedala, da so se vse dejavnosti izvedle po planu, 

da je bilo šolsko leto 2022/2023 zelo uspešno in da smo si zadali veliko izzivov za novo 

šolsko leto 2023/2024. 

 

Vesna Krebl, pomočnica ravnateljice, člane sveta staršev in sveta šole povabi k 

vprašanjem. 

 

 Predstavnico  tretjega razreda je zanimalo, če se je zajezilo stanje s telefoni na 

šoli. 

Pomočnica ravnateljice je povedala, da se je stanje s telefoni vidno izboljšalo. V 

Pravilniku o hišnem redu ima šola zapisano, da je uporaba telefonov prepovedana, razen 

če je v dogovoru z učiteljem dogovorjeno drugače. Povedala je, da so učenci v lanskem 

šolskem letu na otroškem parlamentu sami izrazili, da so mobilni telefoni ovira tudi za 

njih. Učenci si želijo več povezovanja s prijatelji in več druženja med odmori.  

V letošnjem šolskem letu je prišlo do štirih odvzemov telefonov, od tega od enega 

učenca dvakrat. Predstavnike staršev je prosila, da obvestijo še ostale starše, naj se tudi 

oni s svojimi otroki pogovorijo o prepovedi uporabe telefona v šoli. 



 

 

Pomočnica ravnateljice je dodala, da zadnje čase opažamo, da so učenci bolj nervozni in 

se med odmori prej zapletejo v prepir.  

Dodatnih vprašanj s strani članov sveta staršev in sveta šole ni bilo. 

 

Svet staršev OŠ Mislinja soglasno sprejme: 

SKLEP 3: Svet staršev OŠ Mislinja je seznanjen z Letnim pedagoškim 

poročilom za šolsko leto 2022/2023. 

Sprejeto svet staršev z 12; 12 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 

Priloga: 

 Letno pedagoško poročilo za šolsko leto 2022/2023 

 

 

K 3/ 

Vesna Krebl, pomočnica ravnateljice, je nadaljevala s tretjo točko dnevnega reda, kjer  

je predstavila Letni delovni načrt šole za šolsko leto 2023/2024. 

V uvodu je predstavila prednostne naloge za šolsko leto 2023/2024, prostorske pogoje, 

in kadrovske pogoje ter učila in učne pripomočke. 

Nadaljevala je z organizacijo vzgojno-izobraževalnega dela, predstavila razvojno-

projektne naloge in projekte, program dela strokovnih organov šole, sodelovanje s starši 

in zaključila z letnim delovnim načrtom Podružnične šole Dolič.  

Še posebej je opozorila na varstvo vozačev. Učenci vozači so dolžni hoditi v varstvo 

vozačev, ki se od 6. do 9. razreda izvaja zjutraj in po pouku v telovadnici. Za učence, ki 

želijo narediti domačo nalogo, je prav tako poskrbljeno, saj je na tribunah telovadnice 

prostor z mizami in stoli. 

 

 Predstavnica staršev 1. b razreda izpostavi šolsko avtobusno postajo. Na šolski 

avtobusni postaji prihaja ponovno do pretepov, pojavil se je alkohol in cigarete.  



 

 

Ravnateljica Natalija Aber Jordan je najprej povedala, da imamo na območju šole 

vzpostavljen 24-urni videonadzor. Ena izmed kamer je usmerjena tudi na šolsko 

avtobusno postajo in da v tem šolskem letu še nismo dobili kakšne informacije, da bi se 

karkoli dogajalo na šolski postaji. 

Starše je prosila, da v kolikor prihaja do takih stvari, naj takoj obvestijo šolo, da se stvari 

čimprej razčistijo.  

V razpravo se je vključila tudi pomočnica ravnateljice. Povedala je, da se z učenci od 1. 

do 4. razreda razredniki pogovarjajo o teh stvareh. Razredniki učencem povejo, da 

morajo o morebitnem nasilju v šoli ali na avtobusni postaji povedati in da to ni 

tožarjenje. Razredniki od 5. do 9. razreda pa se z učenci pogovarjajo o nenasilju, 

strpnosti, o pravilih obnašanja in o odgovornosti.     

 

Pomočnica ravnateljice je prosila predstavnike staršev, da po elektronski pošti obvestijo 

ostale starše, da so učenci vozači dolžni obiskovati varstvo vozačev zjutraj in po pouku. 

Učenci nevozači pa naj se na šolski avtobusni postaji ne zadržujejo. 

Predstavniki sveta staršev se s tem strinjajo. 

 

Na temo šolske avtobusne postaje so s strani staršev bili podani predlogi, in sicer: 

da se postavi steklena avtobusna postaja, potem ne bi bilo možnosti skrivanja in 

zadrževanja v leseni utici oz. da se postavita dva stebra s streho in brez klopce. 

V razpravo se je vključil predsednik sveta šole, ki je povedal, da se mora najti neka 

rešitev. 

Predstavnica staršev iz osmega razreda je povedala, da je mati treh otrok, da en otrok 

obiskuje že srednjo šolo, dva pa še osnovno šolo. Vsi trije otroci so vozači in nikoli niso 

imeli slabe izkušnje s šolsko avtobusno postajo. 

 

Po razpravi člani Sveta staršev OŠ Mislinja sprejmejo: 

SKLEP 4: Starši dosledno obveščajo šolo o problemih na šolski avtobusni 

postaji.  



 

 

Sprejeto svet staršev z 12; 12 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 

Pomočnica ravnateljice je prosila, da predstavniki članov sveta staršev obvestijo ostale 

starše, da v kolikor starši, ki potrebujejo za svojega otroka jutranje varstvo pred sedmo 

uro, po elektronski pošti o tem obvestijo razrednika. Tako bomo imeli dosledno 

evidenco, koliko otrok je zjutraj na šoli. Gre se predvsem zaradi varnosti otrok v šoli.  

 

Ravnateljica je izpostavila vožnjo z motornimi kolesi v šolo. Gre predvsem za učence 8. 

in 9. razreda, ki v šolo prihajajo z motornimi kolesi in ne upoštevajo prometnih 

predpisov. V kolikor se bo to dogajalo tudi v prihodnje, je ravnateljica povedala, da bomo 

prisiljeni prepovedati prihod v šolo z motornimi kolesi.  

Prav tako je opozorila, da ugotavljamo, da tudi učenci, ki prihajajo v šolo s kolesi, ne 

upoštevajo prometnih pravil.  

Ravnateljica je povedala, da je okolica šole območje mirnega prometa in da gre tu 

predvsem za varnost otrok in ostalih, zato na starše apelira, da se o tem pogovorijo s 

svojimi otroki.  

 

 Predstavnica staršev prvega razreda je opozorila na prehod učencev čez most pri 

potoku Estrama. Pove, da imajo lastniki zemljišča postavljen lesen most čez 

potok za svoje namene. Pred mostom je postavljena tabla, na kateri je označeno, 

da je prehod čez potok prepovedan. Prosijo, da učenci upoštevajo opozorilno 

tablo in ne hodijo čez most.  

    

Nadaljnje razprave ni bilo, zato je bil sprejet 

SKLEP 5: Svet staršev OŠ Mislinja je seznanjen z Letnim delovnim načrtom 

OŠ Mislinja za šolsko leto 2023/2024. 

Sprejeto svet staršev z 12;12 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 

Priloga: 



 

 

 Letni delovni načrt OŠ Mislinja za šolsko leto 2023/2024 

 

Jovita Pogorevc Merčnik je prešla še k zadnji točki dnevnega reda. K besedi je povabila 

ravnateljico Natalijo Aber Jordan. 

 

 

K 4/ 

Ravnateljica je najprej povedala, da je potrebno imenovati novega člana s strani članov 

staršev v Šolski sklad OŠ Mislinja. Dosedanja članica Lidija Rotovnik nima več otrok, ki bi 

obiskovali osnovno šolo. Ravnateljica predlaga Andrejo Podlipnik.  

Andreja Podlipnik se strinja s predlogom. 

 

 

 

Nadaljnje razprave ni bilo, zato je bil sprejet 

SKLEP 6: Svet staršev OŠ Mislinja potrjuje Andrejo Podlipnik kot 

predstavnico sveta staršev v upravni odbor Šolskega sklada OŠ Mislinja.  

Sprejeto svet staršev z 12;12 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 

Ravnateljica je v nadaljevanju povedala, da svet staršev vsako leto poda tudi soglasje k 

izdaji dopisa, v katerem starše seznanijo z delovanjem šolskega sklada in o 

prostovoljnem prispevku v šolski sklad. V šolski sklad starši prispevajo po svojih 

zmožnostih. Člane sveta staršev je prosila, da podajo soglasje za izdajo dopisa za 

prostovoljni prispevek v šolski sklad za šolsko leto 2023/2024. 

 

Svet staršev OŠ Mislinja soglasno sprejme: 

SKLEP 7: Svet staršev OŠ Mislinja poda soglasje za izdajo dopisa o  

prostovoljnem prispevku v šolski sklad za šolsko leto 2023/2024. 

 Sprejeto svet staršev z 12; 12 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 



 

 

 

V nadalje je ravnateljica povedala, da je potrebno imenovati pritožbeno komisijo, katero 

imenuje svet šole. V pritožbeno komisijo se imenuje najmanj 10 članov, od katerih mora 

biti več kot polovica strokovnih delavcev, trije predstavniki staršev in en zunanji član. 

Pritožbena komisija je imenovana za štiri leta. Seje se skličejo po potrebi. 

Predstavniki sveta staršev predlagajo Andrejo Podlipnik, Evo Štraser in Melito Tovšak. 

Andreja Podlipnik, Eva Štraser in Melita Tovšak se strinjajo s predlogom. 

 

Nadaljnje razprave ni bilo, zato je bil sprejet 

SKLEP 8: Svet staršev OŠ Mislinja predlaga v pritožbeno komisijo za 

obdobje 4 let  Andrejo Podlipnik, Evo Štraser in Melito Tovšak.  

Sprejeto svet staršev z 12; 12 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 

V nadalje je ravnateljica Natalija Aber Jordan predstavila še okvirne stroške in finančne 

obveznosti za  izvajanje nadstandardnega programa v šol. letu 2023/2024: 

• Prehrana 

• Dodatni material 

• Šole v naravi 

• Dnevi dejavnosti  

 

Svet staršev OŠ Mislinja soglasno sprejme: 

SKLEP 9: Svet staršev OŠ Mislinja je seznanjen s Stroškovnikom OŠ 

Mislinja za šolsko leto 2023/2024. 

Sprejeto svet staršev z 12; 12 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 

 Pri točki Razno je predstavnico staršev drugega razred zanimalo, kdaj bo šola 

ponovno odklenjena.  

Pomočnica ravnateljice je povedala, da starši prvošolčkov prihajajo po otroke pri 

stranskem vhodu. Otroci vozači odhajajo iz šole pet minut pred prevozom, ostali pa po 



 

 

končanem pouku, ki ga imajo na urniku. Starši, ki prihajajo po otroke, počakajo pred 

vhodom šole. Otrok pride iz šole tako, kot sta dogovorjena z otrokom. Ravnateljica  je 

povedala, da ob tem, ko otroci prihajajo in odhajajo iz šole sami, ugotavljamo, da so 

postali otroci od 1. do 3. razreda veliko bolj samostojni. 

 

 Predstavnica staršev devetega razreda je povedala, da nekateri starši in otroci 

pogrešajo potovanja v Anglijo, Nemčijo, tako kot je šola to izvajala pred leti. 

Ravnateljica je povedala, da je šola iz Ministrstva za vzgojo in izobraževanje že pred 

časom dobila okrožnico, da se ta potovanja ne smejo izvajati v okviru šolskih aktivnosti. 

Šola upošteva njihovo navodilo. 

 

Pomočnica predsednika sveta staršev pri točki Razno prebere še sklepe prejšnje seje 

sveta staršev, ki je bila 2. 3. 2023. 

Nadaljnje razprave ni bilo, zato je bil sprejet 

SKLEP 10: Svet staršev OŠ Mislinja potrjuje sklepe 2. seje Sveta staršev 

OŠ Mislinja, ki je bila 2. 3. 2023. 

Sprejeto svet staršev z 12;12 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 

Pri točki Razno je predsednik Sveta šole OŠ Mislinja predlagal, da so vabila za seje in 

zapisniki sej objavljeni na šolski spletni strani javno in se ne skrivajo pod geslom. Šola je 

javna ustanova in dokumenti so informacija javnega značaja. 

S tem se strinjajo predstavniki sveta staršev in predstavniki sveta šole. 

 

Nadaljnje razprave ni bilo, zato je bil sprejet 

SKLEP 11: Svet staršev in Svet šole OŠ Mislinja soglasno potrdijo, da se vabila 

in zapisniki sej objavljeni na šolski spletni strani javno.  

Sprejeto svet staršev z 12;12 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

Sprejeto svet šole s 7; 7 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 



 

 

Pomočnica predsednika sveta staršev Jovita Pogorevc Merčnik se je zahvalila članom za 

udeležbo na prvi seji v šolskem letu 2023/2024 in jim zaželela lep preostanek večera.  

Članom sveta šole pa je zaželela prijetno nadaljevanje seje. 

 

 

Skupna seja Sveta staršev in Sveta šole OŠ Mislinja se je zaključila ob 

18.10. 

 

 

 

SVET ŠOLE OŠ MISLINJA  

 

Ravnateljica je k besedi povabila  predsednika Sveta šole OŠ Mislinja Viktorja Robnika, 

da nadaljuje s sejo Sveta šole OŠ Mislinja. 

Predsednik sveta šole Viktor Robnik se je zahvalil za besedo.  

 

Predsednik sveta šole je najprej predstavil dnevni red seje sveta šole.  

Ostalih pripomb na dnevni red seje sveta šole ni bilo, zato je bil soglasno sprejet:  

SKLEP 1: Svet šole OŠ Mislinja soglasno potrdi dnevni red Sveta šole OŠ 

Mislinja. 

Sprejeto svet šole s 7; 7 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 

K 1/ 

Predsednik sveta šole Viktor Robnik je prešel k prvi točki dnevnega reda.  

Svet šole OŠ Mislinja na podlagi predhodno predstavljenega Letnega pedagoškega 

poročila za šolsko leto 2022/2023 soglasno sprejme: 

SKLEP 2: Svet šole soglasno potrdi Letno pedagoško poročilo za šolsko 

leto 2022/2023. 

Sprejeto svet šole s 7; 7 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 



 

 

Priloga:  

 Letno pedagoško poročilo za šolsko leto 2022/2023 

 

K 2/ 

Predsednik sveta šole Viktor Robnik je nato prešel k drugi točki dnevnega reda.  

Svet šole OŠ Mislinja na podlagi predhodno predstavljenega Letnega delovnega načrta 

OŠ Mislinja za šolsko leto 2022/2023 soglasno sprejme: 

SKLEP 3: Svet šole OŠ Mislinja soglasno potrdi Letni delovni načrt OŠ 

Mislinja za šolsko leto 2023/2024. 

Sprejeto svet šole s 7; 7 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

Priloga:  

 Letni delovni načrt OŠ Mislinja za šolsko leto 2023/2024 

K 3/ 

Predsednik sveta šole Viktor Robnik je prešel k tretji točki dnevnega reda.  

Povedal je, da bo Samoevalvacijsko poročilo za šolsko leto 2023/2024 predstavila 

ravnateljica Natalija Aber Jordan.  

 

Ravnateljica je povedala, da je temeljni namen samoevalvacije ugotavljanje, 

zagotavljanje in zviševanje kakovosti dela na šoli.  

Predstavila je: 

 Področja kakovosti in prednostne cilje 

✓ Področje učnih dosežkov učencev 

✓ Področje profesionalnega razvoja strokovnih delavcev  

 Doseganje zastavljenih ciljev 

✓ Področje učnih dosežkov učencev 

✓ Področje profesionalnega razvoja strokovnih delavcev 

 Ukrepe in usmeritve za naprej 

✓ Oblikovanje akcijskega načrta 

✓ Načrtovanje profesionalnega razvoja na področju FS 



 

 

✓ Podpora strokovnim delavcem pri načrtovanju in izvajanju FS 

✓ Pomoč tima za FS 

✓ Vključitev učencev v proces sooblikovanja kriterijev uspešnosti 

✓ Spoznavanje in uporaba različnih orodij za sprejemanje lastnega napredka 

Ravnateljica je povedala, da je pri vrednotenju njihovega dela pomembna tudi povratna 

informacija staršev. 

 

Svet šole OŠ Mislinja soglasno sprejme: 

SKLEP 4: Svet šole OŠ Mislinja soglasno potrdi Samoevalvacijsko poročilo 

za šolsko leto 2023/2024. 

Sprejeto svet šole s 7; 7 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 

Priloga:  

 Samoevalvacijsko poročilo za šolsko leto 2023/2024 

 

K 4/ 

Predsednik sveta šole Viktor Robnik je prešel k zadnji točki dnevnega reda, točki Razno.  

 

Spomnil je, da je svet staršev s sklepom imenoval tri predstavnike v pritožbeno komisijo 

za obdobje 4 let in da je naloga sveta šole, da te predstavnike potrdijo. 

 

Nadaljnje razprave ni bilo, zato je bil sprejet 

SKLEP 5 : Svet šole OŠ Mislinja potrjuje članstvo v pritožbeno komisijo za 

obdobje 4 let  Andrejo Podlipnik, Evo Štraser in Melito Tovšak.  

Sprejeto svet šole s 7; 7 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 

 

Svet šole OŠ Mislinja na podlagi predhodno predstavljenega stroškovnika za šolsko leto 

2023/2024 soglasno sprejme: 



 

 

SKLEP 6: Svet šole OŠ Mislinja soglasno potrdi Stroškovnik OŠ Mislinja za 

šolsko leto 2023/2024. 

Sprejeto svet šole s 7; 7 glasov ZA, nihče ni bil PROTI, nihče se ni VZDRŽAL. 

 

Priloga: 

 Stoškovnik OŠ Mislinja za šolsko leto 2023/2024 (Stroškovnik po 

razredih, Cenik prehrane in Cenik uporabe prostorov)  

 

Pri točki Razno je ravnateljica člane sveta šole seznanila, da je s 1. 9. 2023, na predlog 

Občine Mislinja, Podružnično šolo Paški Kozjak ponovno dobila v upravljanje OŠ Mislinja. 

CUDV Dobrna je nameč z Občino Mislinja prekinila najemno pogodbo. 

 

Ravnateljica Natalija Aber Jordan je povedala, da bo v naslednjih treh letih vodila projekt 

Inovativna pedagogika 5.0. Projekt bo vodila izven svojega delovnega časa, zato ji za to 

delo pripada izplačilo povečanega obsega. Sredstva bodo zagotovljena iz projekta. Svet 

šole OŠ Mislinja - kot njen delodajalec, pa mora soglašati, da bo v času trajanja projekta 

Inovativna pedagogika 5.0 dobila izplačilo povečanega obsega do 20 %.  

 

Predsednik Sveta šole OŠ Mislinja povabi člane k dodatnim vprašanjem.  

Člani sveta šole nimajo dodatnih vprašanj. 

 

Svet šole OŠ Mislinja soglasno sprejme: 

SKLEP 7: Svet zavoda OŠ Mislinja soglaša, da bo ravnateljica mag. Natalija 

Aber Jordan za opravljeno delo v času trajanja projekta Inovativna 

pedagogika 5.0 dobila izplačilo povečanega obsega do 20 %. 

 

Članica sveta šole, ki je predstavnica občine, je prosila, da se gradivo za sejo pošlje prej 

in ne en dan pred sejo. 

   



 

 

Člani sveta šole niso imeli dodatnih vprašanj.  

 

Predsednik sveta šole Viktor Robnik se je zahvalil članom sveta šole za njihovo udeležbo 

na prvi seji ter jim zaželel lep preostanek večera. Ravnateljici in pomočnici pa je izrekel 

pohvalo za delo v preteklem šolskem letu in zaželel čim več uspehov v novem šolskem 

letu. 

 

Seja Sveta šole OŠ Mislinja se je zaključila ob 18.50.  

 

Zapisnik zapisala:      Predsednik Sveta šole OŠ Mislinja: 

Tatjana ROŠER, dipl. ekon.    Viktor ROBNIK, univ. dipl. oec. 

 

                                        Pomočnica predsednika Sveta staršev OŠ Mislinja: 

dr. Jovita Pogorevc Merčnik 


